
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 10. januar 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 390 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 390:  

”Det fremgår af statusrapporten om lægedækningsaftalen fra december 2017, at 

”Regeri ge  arbejder på tiltag, der skal fastholde lægestuderende på det universitet, 

hvor de har påbegy dt deres udda else” forslag 1 . Mi istere  bedes oplyse, hvor-

når regeringen regner med at være færdig med dette arbejde?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelsen indhentet bidrag fra uddannelses- og 

forskningsministeren, som oplyser: 

 

”Regeringen arbejder på en ny model for den fremtidige dimensionering af optaget 

på medicinuddannelsen. Den nye model skal understøtte, at flere studerende på me-

dicinuddannelsen færdiggør deres uddannelse samme sted, som den påbegyndes. Jeg 

forventer e  afklari g i ær este fre tid.” 

 

Jeg kan henholde mig til uddannelses- og forskningsministerens oplysninger.  

 

 

Med venlig hilsen 
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